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Zápis z  jednání finančního výboru  
ze dne  19.6.2012 

 
místo: zasedací místnost čp. 276 Pražská, Úvaly 

čas: 17.00 hod 
 
přítomni dle prezenční listiny:  
Mgr. Borecký , D. Kyralová ,ing. H. Váňová, ing. L. Milerová., R. Komínková, ing. E. Kiššová, 
ing. K. Pilný 
 Omluveni: P. Kunetka, ing. P. Jankovský, ing.H. Opálková 
 
 
Program: 
 
 1. Zahájení, ověření zápisu z 17.4.2012 a 22.5.2012 
 2. Schválení programu jednání, jmenování ověřovatele dnešního zápisu   
 3. Přehled nových událostí týkajících se financí a hospodaření města 
 4. Aktuální čerpání rozpočtu města za 1-5/2012 
 5. Projednání a schválení kontrolní zprávy: Hospodaření Života Úval 
 6. Prověření nákladů na rekonstrukci čp. 65 
 7. Prověření nákladů  a smluvních vztahů koupaliště 
 8. Nové úkoly ze zastupitelstva města 
 9. Diskuze 
10. Ukončení 
 
K bodu 1), 2) Zahájení, schválení programu jednání 
 
Předseda Mgr. Borecký přivítal přítomné a současně seznámil členy s programem řádného 
zasedání FV. Bylo konstatováno, že zasedání v 17.03 hod. není usnášeníschopné, jsou 
přítomni 4  členové FV, od 17.08 hod příchod ing. Millerové a ing. Váňové, tudíž je zasedání 
již usnášeníschopné.  
Ověřovatelem dnešního zápisu jednání byla stanovena ing. Milerová. 
 
K bodu 3) Přehled nových událostí ve městě týkající se financí a hospodaření města 
od posledního řádného zasedání 
 
Předseda Mgr. Borecký informoval přítomné o aktuálním vývoji akcí ve vazbě na minulá 
doporučení FV pro VZZM: 

- Stav dotace vodovod 
Proběhlo jednání p. starosty MUDr. Jana Šťastného na MŽP, kde vysvětlil situaci města, 
vznikla pracovní skupina obcí, které byly dotčeni pozastavením registrací. 
Dále se uskutečnilo jednání místostarostů ing. Bredy a JUDr. Petržílka na Stř. kraji v 
souvislosti se zatčením bývalého hejtmana Dr. D. Ratha. Příští týden přijíždí monitorovací 
skupina Evropská komise, budou přezkoumávat nastavení certifikačních  nástrojů, pokud 
zjistí,k že byly odstraněny výtky pro ČR, tak čerpání uvolní i dle sdělení SFŽP pro obce, 
které nejsou vázáni na firmu Veolia voda.  V současné době mají Úvaly vyšší šanci dotaci 
obdržet. 

 
- Čp. 65 
nespadá do problémových projektů Stř. kraje, obdržena smlouva, dotace bude přidělena, 
bude se realizovat 
 
17.07 příchod  ing. Váńové 
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-    průtah městem  
 
 Stř. kraj potvrdil, že usnesení zastupitelstva kraje platí, v akci se bude pokračovat, probíhá 
VŘ na projektové práce,  součástí projektu jsou povrchy, chodníky,VO a  dešť. kanalizace, z 
rozpočtu města je vyčleněno na PD 3,5 mil, nabídkové ceny jsou do 3. mil. Kč 
 
17.08 příchod L.Millerová  

 
K bodu 4) Přehled aktuálního čerpání rozpočtu k 31.5.2012 

 
Ćlenům FV bylo elektronicky rozesláno aktuální čerpání rozpočtu  k 31.5.2012.  
Ing. Váňová se dotazuje na čerpání položek: 
6171 5137 správa drobný hmotný majetek 
6112 5137 zastupitelé drobný hmotný majetek  
6171 5166 správa konzultační a právní služby 
6171 5169 nákup ost. služeb 
6171 6123 dopravní prostředky 
Upozorňuje na přečerpání těchto položek či již téměř 100% plnění. Požaduje vysvětlení a 
návrh krytí s dotazem na pí Hájkovou. Bude zjištěno z účetnictví, el. rozesláno 
s komentářem. T: příští týden  
 
K bodu 5) Předložení kontrolní právy Hospodaření ŹÚ 
 
Předkládá pí Komínková 
Ing. Váňová: proběhla soutěž na zhotovitele tisku a distribuci za konkrétních podmínek a 
hodnotících kriterií či parametrů, které v současnosti nejsou dodržovány. Jedná se o kvalitu 
stránky počet stran, tisk a balení. Nyní se tiskne na jiný druh papíru, jiné zalamování tisku, 
město je již plátcem DPH z této činnosti, jedná se tudíž o vazbu na rozpočet. Doporučuje 
zvážit buď vypsání nového výběrového řízení nebo trvat na vrácení se k původním 
dohodnutým podmínkám 
Mgr.Borecký - nyní se v současnosti jedná o stále větší objem časopisu. Redakční rada má 
právní statut města, provozně technicky řídí šéfredaktor, právní zodpovědnost má RM a 
statutárním orgánem je starosta 
Ing. Kiššová - upozorňuje na rozpor s tiskovým zákonem, kdy šéfredaktor časopisu je 
současně členem redakční rady. Redakční rada by měla být poradní orgán šéfredaktora. 
Ing. Váňová - doplňuje, že se vytrácí informovanost obyvatel z hlediska práce odborů města 
o probíhajících stavbách, o změnách v rámci legislativy a např. inf. z regionu. Více prostoru 
je věnováno zprávám ze ZŠ a MDDM.  
Mgr. Borecký - FV se má zabývat hospodařením časopisu, je relevatní připomínka, že není 
dodržován rozsah stránek 
Pí Komínková  doplňuje, že ve smlouvě je 20 stran + 4 obálka, z toho vychází i cena. Pokud 
jsou strany navíc, není dané cenové navýšení. Měsíčně jsou fakturovány různé částky. 
Doporučuje vymezit jasně prostor pro určité skupiny inzerentů 
Mgr. Borecký - z uvedeného vyplývá, že je třeba kontrolovat počet stran, dále jasně 
specifikovat smlouvu týkající se rozšíření o počet stran a jeho navýšení o konkrétní cenu.  
Návrh na doplnění kontrolní zprávy:  
Stávající stav při vydávání Života Úval, kdy nejsou dodržovány podmínky původního  
výběrového řízení je porušování platně uzavřené smlouvy a odpovědnost je na RM, aby 
zjednala nápravu 
FV doporučuje, aby se Život Úval vrátil k původnímu rozsahu stran dle soutěže tj. 20 + 4 
FV doporučuje, aby došlo k jednání se stávajícím zhotovitelem Života Úval za účelem 
upřesnění smlouvy ve věci vícenákladů na tisk dalších stran 
 

 
 
 



20120619 - zapis ze schuze.doc 

 3/4                                                      
 

 
Usnesení  FV /2012 : 
 
Finanční výbor bere na vědomí předložení kontrolní zprávy o hospodaření Života Úval 
 
Pro: 6   Proti:0     Zdržel: 0 

 
T: příští zasedání VZZM 

 
 
 

Usnesení FV/2012: 
 
1) Finanční výbor doporučuje RM, aby dbala na dodržování vysoutěženého rozsahu ŽÚ, tj. 
20 + 4 strany 
2) FV doporučuje revizi pravidel pro přijímání inzerce do ŽÚ včetně ceníku a případného 
poskytování slev tak, aby byl zachován rovný přístup ke všem inzerentům 
3) FV doporučuje projednání smlouvy se zhotovitelem tak, aby byly jasně stanoveny 
podmínky pro případné vícepráce a vícenáklady při přípravě ŽÚ 
 
Pro: 6   Proti:0     Zdržel: 0 

 
T:  RM, příští VZZM 
 
 
K bodu 6) Prověření nákladů na rekonstrukci čp. 65 
 
 Vzhledem k tomu, že akce bude teprve probíhat, úkol je odložen (zpracovávají p. Kunetka, 
ing. Jankovský) 
 
K bodu 7) Prověření nákladů a smluvních vztahů koupaliště 
 
 Zpracovávají ing. Váňová + ing. Milerová - úkol trvá, bude předloženo na zasedání FV v 
9/12. současně ing. Váňová podala informaci o probíhající kontrole dotace na vodovod a 
hasičské auto - dosavadní podklady jsou bez pochybení, převážnou část zpracovává dotační 
management, zpráva bude předložena na zasedání FV v 9/12  
Ing. Milerová upozorňuje na možnost úvahy o úpravě ceně vstupného na koupališti pro děti.  
 
K bodu 8) přidělení nových úkolů – usn. VZZM č. Z-058/012 

 
Zastupitelstvo města usnesením č. Z-058/012 pověřuje finanční výbor realizací těchto 
kontrolních akcí: 
 

- Kontrola nákladů pečovatelské služby 
 
V: ing. Milerová + ing. Kiššová 
 

- Kontrola čerpání dotací kanalizace, vodovod  
 
V:  ing. Váňová 
 

- Kontrola čerpání dotací hasičské auto 
V. ing. Váňová 
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- Kontrola čerpání dotací Pošembeří (most Králičina, komunikace V. Nováka, 
rekonstrukce budova hasiči) 

 
V:  R. Komínková 
 

- Kontrola čerpání dotací ZŠ dostavba (ROP) 
 
V:  Mgr. Borecký + ing. Pilný 
 
- Kontrola dotace MŠ 3 (ROP) 
V: ing. Váňová 
 
- Vypracování metodiky schvalování a realizací investic včetně metodiky 

rozpočtování 
 

V: Mgr. Borecký + R. Komínková 
 
- Hlášení o udržitelnosti projektů financování z dotačních titulů    
 
V: ing. Milerová 
 
 
Z diskuze úkoly z VZZM – ing. Váňová upozorňuje na usnesení, kdy vedení města má 
pravidelně kontrolovat hospodaření příspěvkových organizací - žádná kontrola neproběhla, 
upozorňuje na nutnost provést kontrolu v r. 2012 
Ing. Milerová. – kontrola v roce 2011 proběhla, doporučuje vznést dotaz u pí Hájkové na 
rozeslání kontrolního zápisu z této kontroly 
 
 
 
K bodu 9) 10)– diskuze, ukončení 

 
 
 
Návrh dalšího řádného zasedání FV je navržen v zasedací místnosti v 1.p. hlavní budovy 
MÚ Pražská 276 v září 2012, termín bude upřesněn. 
 
 
Zasedání ukončeno v 18.25 hod. 
 
 
Zapsala: Kyralová 
 
 

 
 
 
…………………………                          Ověřovatel:         …………………………. 
  
Mgr. Borecký Petr                                                              Ing. Ludmila Milerová 
Předseda FV                                                                              člen FV 
 


